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La columna de l'alcalde
el desenvolupament de la seva vida quotidiana".
L’alcalde també ha manifestat que "amb aquestes
obres volem continuar millorant la façana litoral
del municipi, que en el darrer any i mig ha vist com
se solucionaven molts dèficits pel que fa a
infraestructures i serveis amb l’entrada en
funcionament del nou complex comercial i esportiu
de Can Boada".
Tanmateix, en aquests dies l'Ajuntament també
actuarà a l'Av. Montaltnou per reforçar l'enllumenat
públic, incrementant els nivells de lluminositat.
Les obres tenen un cost de 12.910,17 euros i
aniran a càrrec de l'empresa SECE, S.A.
Aquesta actuació consistirà en la substitució de
quatre fanals tipus vuitcentista per quatre bàculs
amb dos braços, les corresponents lluminàries
i làmpades de major potència. També s'afegirà

L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt ha adjudicat
a l’empresa Electricitat Boquet, S.L., el projecte per
realitzar les obres d’adequació i millora de
l’enllumenat públic i les voreres dels carrers Costa
Brava, Costa Daurada i Mediterrani.
Les obres consisteixen en la substitució de
cablejat, instal·lacions de posta a terra, llumeneres,
làmpades i quadres elèctrics per uns altres de
nous, la reposició de fanals i l'adaptació de la xarxa
a les normatives específiques d'enllumenat.
Aprofitant aquesta actuació, també es reposaran
les voreres per fer-les més accessibles.
Les obres tenen un pressupost d’execució de
137.593,81 euros, que es finançaran íntegrament
amb una subvenció de la Diputació de Barcelona i
s’enllestiran en dos mesos, aproximadament.
Aquesta actuació s’emmarca en el Pla de millora
de carrers i espais públics que el govern municipal
està portant a terme i ve a donar resposta a les
necessitats detectades en la zona de Montaltpark.
L’alcalde de Sant Vicenç de Montalt, Miquel Àngel
Martínez i Camarasa, ha destacat que "aquesta
era una actuació de manteniment i millora
urbana que quedava pendent, amb la qual
els veïns de la zona guanyaran en qualitat
de vida, ja que les millores en l’enllumenat
públic i en les voreres els hi facilitarà notablement

Montaltpark veurà millorades

Les obres es van iniciar a finals d'octubre i tenen un
pressupost de 137.593,81 euros.

les voreres i renovat l'enllumenat

un nou punt de llum (bàcul).
Amb les actuacions
de renovació i
modernització
de l'enllumenat,
la Regidoria de Medi
Ambient ha aconsseguit
il·luminar més i millor
l'espai públic amb un
menor consum d'energia.
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L'Ajuntament invertirà 30.000 euros en suprimir barreres arquitectòniques

Benestar Social reubicarà i ampliarà
el banc d'aliments

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

Gràcies a la col·laboració de diferents empreses
que fan aportacions periòdiques al banc
d’aliments, 23 famílies de Sant Vicenç de Montalt
poden subsistir. Des de la Regidoria de Benestar
Social s’ha donat un nou pas per dignificar l’espai
destinat a magatzem i que els aliments es puguin
conservar en les millors condicions fins que són
lliurats a les famílies necessitades.
Properament, el banc d’aliments es traslladarà a
les instal·lacions municipals on es troben ubicades
les dependències de Serveis Socials. Aquest canvi
anirà acompanyat d’una ampliació de les
prestatgeries d’emmagatzematge i de la maquinària
industrial per a la conservació dels aliments frescos.

El passat 3 d’octubre finalitzava el termini perquè els santvicentins i les
santvicentines majors de 16 anys escollissin quina destinació li volien
donar a la partida de 30.000 euros del Pressupost del 2015 que el
govern municipal ha sotmès a participació ciutadana.
Un total de 131 persones han participat en el procés. El 39% d’aquests
ho feien on line complimentant el formulari habilitat al web municipal.
Un 33% han preferit fer-ho presencialment a l’urna situada al local
veïnal de la façana marítima, un 13% a la dipositada al Centre Cívic i la
resta a les urnes instal·lades a l’OAC de l’Ajuntament, al mercat de
dissabte a l’Av. Toni Sors i a la fira de l’Euro al Parc de Can Boada.
Pel que fa al perfil  dels participants, al procés hi han participat un 52% de
dones i un 48% d’homes. El 7% dels vots emesos corresponen a persones
entre 16 i 25 anys, el 8% de 26 a 35, el  21% de 36 a 45 anys, el 25% de 46
i 55 anys,  el 15% de 56 a 65 anys i el 24% són majors de 65 anys.

Pel que fa a la validesa dels vots rebuts, només 5 han resultat nuls, atès que no complien el requisits establerts: estar
empadronat a Sant Vicenç i tenir 16 anys.

Resultats de la votació popular

                      Actuació                                    Vots         %

     Supressió de barreres arquitectòniques:
      rebaix de voreres, accessibilitat...                                  52               40%

     Millora de la via pública: asfaltat i
     condicionament de carrers                                              35               27%

     Millora dels parcs i jardins: mobiliari,
     jardineria, elements de jocs...                                         22               22%

     Condicionament i millora de la platja:
     neteja, senyalització, elements de joc...                       15               15%

         Total vots          Vàlids          No vàlids        En blanc

             131                 124                   5                     2

Així doncs, d’acord amb aquests
resultats, l’equip de govern
destinarà 30.000 euros del

Pressupost 2015 a la supressió de
barreres arquitectòniques per tal de
facilitar la mobilitat al municipi (rebaix

de voreres, accessibilitat,...).

El regidor de Participació Ciutadana, Amadeu
Clofent, s’ha mostrat satisfet pel resultat
d’aquesta primera experiència participativa, que
ha permès la participació directa dels
santvicentins i santvicentines en la gestió de les
finances municipals, i ha manifestat que "la
voluntat del govern municipal és  donar
continuïtat al pressupost participatiu,  incorporant
en els exercicis posteriors, una fase prèvia de
recollida de propostes per part de la ciutadania".

9.508 euros per a
beques de menjador
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El Consell Comarcal del Maresme
ha confirmat a l’Ajuntament de Sant
Vicenç l’atorgament de beques de
menjador escolar pel curs 2014/
2015 a 18 alumnes d’educació
infantil de segon cicle, primària i
secundària obligatòria del municipi,
que havien cursat la sol·licitud.
El total d'ajuts concedits en
aquesta primera fase a alumnes
santvicentins puja 9.508,62 euros.
Les famílies que reunien tots els
requisits establerts a les bases de
la convocatòria rebran un ajut
equivalent al 50% del cost del servei
de menjador escolar.

La nova ubicació permetrà també poder disposar de més aliments per fer
front a urgències socials. El regidor de Benestar Social, Xavier Sandoval,
considera que "cal continuar treballant per assegurar que tots els ciutadans
tinguin una alimentació adequada i, com a mínim dos dies per setmana,
disposin de productes frescos com fruita,verdura i carn".
El regidor de Benestar Social també ha contactat amb diferents botigues i
centres al imentaris del municipi per intentar arr ibar a convenis de
col·laboració. En la mateixa línia s’està treballant amb Creu Roja per crear
sinèrgies de col·laboració que sumin esforços per millorar la qualitat de vida
de les famílies que més estan patint els efectes de la crisi.
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El Ple ordinari de setembre

novembre 2014

El Ple ordinari del mes de setembre es va celebrar el  dijous dia 25, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van
tractar els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per

les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

San Vicenç
de Montalt

Esquerra+Entesa sempre
hem defensat un model
de butlletí obert a tots
els ciutadans i Entitats,
contraris a la utilització
partidista d’un mitjà públic
(que paguem tots
els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de l’alcalde,
sense respectar els criteris
d’objectivitat i rigor
informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem
a utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
www.svmesquerra.com

No us perdeu la nova
web de 9SV! Trobareu
que té un disseny més
clar i us serà més fàcil
trobar les novetats i
estar al dia. També
podeu posar
comentaris i seguir-los
com fins ara. Sense
substituir el contacte
personal i directe,  per
nosaltres és un objectiu
important disposar d’un
mitjà de comunicació
àgil i dinàmic com
aquest. L’adreça, la de
sempre:  www.9sv.cat
Participeu en la
recollida d’avals!
Gràcies!

Ens preocupa el fracàs
escolar dels joves i per
això la regidoria de
Serveis Socials s’ha
compromès a col·laborar
amb l’IES i amb l’AFA
per avançar en accions
de prevenció que
recondueixin
els problemes
d’aprenentatge i les
conductes negatives
d’alguns adolescents.
Es vol que aquests facin
treballs socials amb
Creu Roja. També
s’aportaran 3.000 euros
per ajudar a la
contractació d’una
professional en
integració social.

Des d’un primer
moment, CiU de Sant
Vicenç de Montalt es va
posicionar a favor de la
proposta de fer una
consulta el 9 de
novembre per decidir el
futur polític del país.
Creiem que en
democràcia la
ciutadania té dret a
manifestar la seva
opinió i decidir el seu
futur i, en tot moment,
hem volgut garantir el
dret a votar dels veïns i
veïnes del nostre
municipi.
Aquest és el nostre full
de ruta: volem decidir!

Darrerament dins el teixit
associatiu de la nostra
vila sorgeixen
iniciatives de
comerciants i firataires
per portar al carrer
diferents activitats que
afavoreixin els comerços
i la imatge del poble.
Aquestes accions posen
de manifest la inquietud i
la visió per dinamitzar i
promocionar Sant Vicenç
més enllà del nostre
municipi. És per això
que les associacions
són fonamentals per
l’impuls, l’exercici actiu
de la ciutadania i
l’economia.

  Aprovació de la moció presentada de forma conjunta per CiU, 9 SV i Esquerra-Entesa de suport del món local a la
convocatòria de consulta sobre el futur polític de Catalunya del 9 de novembre de 2014: s'aprova per majoria absoluta amb
11 vots a favor de CiU (6) , 9 SV (4) i Esquerra-Entesa (1), l'abstenció del PSC (1), i el vot en contra del PP (1)
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  Rescat del dret funerari del nínxol 167 i concessió del Dret funerari del nínxol 165 BIS: s'aprova per unanimitat.

  Aprovació de la modificació del conveni amb propietaris per a la connexio del carrer del Rocà i del carrer del Drac:s'aprova
     per majoria absoluta, amb 7 vots a favor de CiU (6) i PSC (1), i les abstencions de 9 SV (4), Esquerra-Entesa (1) i PP (1).

  Aprovació de la modificació puntual del POUM en relació a la zona d'afectació de la Ctra. N-II a la travessia urbana de Sant Vicenç
de Montalt: s'aprova per unanimitat.

L'Ajuntament de Sant Vicenç, a favor de la consulta

El  passat 4 d’octubre, l’alcalde de Sant Vicenç, Miquel Àngel Martínez i Camarasa, es va
sumar als més de 800 alcaldes que van participar al Palau de la Generalitat a l’acte de
lliurament al president Mas dels acords d’aprovació de la moció a favor de la consulta del 9N,
que ha estat suspesa pel Tribunal Constitucional espanyol.
Tanmateix, l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, en virtud de l’acord pres a la sessió
plenària del 25 de setembre passat, de suport a la consulta del 9N i al procés perquè els
catalans puguin decidir sobre el futur polític de Catalunya, recolza la campanya de participació
ciutadana engegada per la Generalitat de Catalunya. Per aquest motiu,  donarà  ple suport a
les iniciatives del Govern de la Generalitat i el Parlament de Catalunya en aquest sentit.

  Aprovació del Compte General de 2013:  s'aprova per majoria absoluta, amb 8 vots a favor de CiU (6), PSC (1) i PP (1), i les
abstencions de 9 SV (4) i Esquerra-Entesa (1).

  Donar compte de l'informe de compliment de l'estabilitat pressupostària a 2n trimetre de 2014:  el Ple es dóna per assabentat.

  Proposta de Modificació de crèdit 5/2014: s'aprova per majoria absoluta, amb 8 vots a favor de CiU (6), PSC (1) i PP (1), i les
abstencions de 9 SV (4) i Esquerra-Entesa (1).

  Aprovació de les bases corregides que han de regir el concurs d'idees del parc dels Germans Gabrielistes:  s'aprova per
majoria absoluta amb 12 vots a favor de CiU (6), 9 SV (4), PSC (1) i Esquerra-Entesa (1), i el vot en contra del PP (1).
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Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

L'Ajuntament repara el mur de la riera del Balís
L’Ajuntament de Sant Vicenç està reparant el
mur de rocalla de la riera del Balís a l’alçada del
carrer del Forn. Aquest punt es trobava en un
fort estat de deteriorament a causa dels darrers
episodis de pluges intenses, que van accelerar
el procés erosiu de les aigües i van provocar
alguns esfondraments, per la qual cosa les
reparacions són urgents per evitar situacions
de risc.
Les obres de manteniment de la riera del Balís
correspondrien a l’Agència Catalana de l’Aigua
(ACA). Però la urgència d’aquesta intervenció
ha portat l’Ajuntament a demanar el permís a

La Diputació lliura una bicicleta elèctrica a l'Ajuntament
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El passat mes de setembre
arrencava un nou curs escolar i
també un nou curs polític . Però
a més, al setembre també es va
donar el tret de sortida a una
nova temporada esportiva que
els clubs i entitats de Sant
Vicenç afronten amb il·lusió
renovada i amb la fita de donar
continuïtat als èxits assolits pels
esportistes santvicentins
l’anterior temporada.
Avui en dia, l’esport no es pot
entendre com un fet aïllat sinó
com una pràctica social
transmissora de valors. Des de
l’Ajuntament, entenem que més
enllà d’organitzar grans
esdeveniments, també és
imprescindible apostar de
manera decidida per mantenir i
consolidar les entitats actuals,
que són el fonament de
qualsevol acció.
En aquest sentit, des de l’Àrea
d’Esports es treballa per tal de
fomentar la pràctica de l’esport i
l’activitat física entre el major
número de persones possible
en tres àmbits d’actuació.
D’una banda, recolzant la tasca
que duen a terme els clubs i
entitats esportives mitjançant
l’atorgament de subvencions i la
cessió gratuïta d’equipaments
municipals perquè puguin
realitzar les seves activitats.
D’una altra banda, oferint un
ampli programa propi d’activitats
esportives, adreçades a infants
i joves, sense oblidar les
propostes destinades
als adults.
I per últim, el manteniment i
millora del parc d’equipaments
esportius municipals que, any
rere any, s’ha anat incrementant
amb la creació de nous espais
públics per a la pràctica de
l’esport, com l’Skate, el
Bicicross o la instal·lació
d’aparells de gimnàstica al parc
del Terral i al passeig marítim.
Perquè fer esport, és fer salut!.

Trobada dels adjudicataris dels horts lúdics municipals

Sant Vicenç ha estat un dels 18 municipis de la província de
Barcelona que van rebre el mes passat una bicicleta elèctrica
cedida per la Diputació de Barcelona amb l’objectiu
d’impulsar la vigilància ambiental al municipi.
Amb aquesta acció també es vol contribuir a la lluita contra
el canvi climàtic, fomentant els desplaçaments en un vehicle
no contaminant.
El lliurament va tenir lloc el passat 17 d’octubre a Barcelona
i va anar a càrrec de la diputada Mercè Rius. A l’acte, que
s’emmarca en el programa iniciat l’any 2008 per la Diputació
de Barcelona per impulsar l’ús de la bicicleta per part dels
serveis municipals, va assistir el regidor de Medi Ambient,
Robert Subirón.
El regidor ha indicat que la bicicleta serà utilitzada pel
personal de l’Àrea de Medi Ambient destinat a tasques de
vigilància ambiental.
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El passat 3 d’octubre, l’alcalde de Sant Vicenç,
Miquel Àngel Martínez i Camarasa, acompanyat
del regidor de Medi  Ambient, Robert Subirón, va
realitzar una visita als usuaris dels horts
municipals per compartir amb ells un dels
moments més esperats per les persones que
treballen la terra, com és la collita.
En total, hi ha 23 horts individuals de 30m2
cadascun, adjudicats a persones empadronades
al municipi. Les parcel·les estan situades al parc
dels Germans Gabrielistes, i s’han convertit en
un punt de trobada on els usuaris d’aquest servei

l'ACA per fer l’actuació pel seu compte i assumir el cost de l’obra que puja 17.669,95 euros.
La  reparació del mur ha estat adjudicada a l’empresa Trans Otero Fills, S.L., i els treballs contemplen
la realització d’una escullera de rocalla fins al  nivell de la calçada, la formació d’una plataforma de
contenció i l’estabilització del nou mur amb cinturons de formigó.

passen una bona estona, fan amistats, activitat física i, és clar, cultiven verdures i hortalisses per endur-se a casa.
De fet, la integració, la interrelació de diferents generacions, la creació de nous espais de gaudi, sense necessitat
de gastar, i el foment de la cultura ecològica són alguns dels objectius que persegueixen aquesta actuació.
Tant l’alcalde com el regidor de Medi Ambient han mostrat la seva satisfacció per la bona acollida i l’èxit
d’una iniciativa que tindrà continuïtat, ja que s’està estudiant la possibilitat d’ampliar el projecte per atendre
les sol·licituds d'una quinzena de persones que es troben en llista d’espera.

L'Ajuntament de Sant Vicenç ha atorgat les subvencions destinades a les entitats
esportives del municipi, que pugen un total de 20.306 euros. Els ajuts han de contribuir a
promocionar i fomentar la pràctica de l'esport entre la ciutadania i beneficiaran als clubs

de futbol sala, patinatge, petanca, bàsquet, ciclisme, excursionisme i futbol.


